五年级英语上册《期末作文集锦》
1、自我介绍(This is me)

　　Hi! My Chinese name is MaFangyu. My English name is Jane. I’m a happy girl. Ilive in Nanzhuang Cun. My birthday is in December. My favorite colour ispurple. My favorite pet is lovely dog. I have two big black eyes. I like Englishvery much. Every day I go to school on foot. I like my school. There are 25students in my class. I love my school. This is me.

【参考翻译】你好!~我的中文名字是马方宇。我的英文名字是简。我是一个快乐的女孩。我居住在南庄村。我的生日是在十二月。我最喜欢的颜色是紫色。我最喜欢的宠物是可爱的小狗。我有两只又大又黑的眼睛。我非常喜欢英语。我每天都步行去学校。我喜欢我的学校。有25名学生在我班。我爱我的学校。这就是我。

2、关于我(About me)

　　I’m a primary school student in Taiyuan. My name is Wang Fei. I’m twelve years old. All my teachers are very friendly to me and Ilike them all.

　　I’m a tall girl. I have long black hair and big bright eyes. All myclassmates say I’m pretty.

　　My favorite sport isping-pong. I often watch ping-pong games on TV. I like listening to music. I’m good at playing the piano. I want to be a pianlist when I grow up.

　　I also like reading allkinds of books. I can learn a lot from books. Reading helps to open my eyes. Books arereally my best friends. They will lead me to a bright future.

【参考翻译】

我是太原的一个小学生。我的名字是汪小菲，十二岁。我所有的老师都对我很好，我也很喜欢他们。

　　我是一个高大的女孩。有长长的黑发和明亮的大眼睛。我所有的同学都说我漂亮。

　　我最喜欢的运动是乒乓球。我经常在电视上观看乒乓球比赛。我喜欢听音乐。我擅长弹钢琴，当我长大了我想成为一名钢琴家。

　　我也喜欢阅读各类书籍。我可以从书本中学到很多。阅读有助于开阔我的眼界。书真是我最好的朋友。他们可以指引我走向光明的未来。

3、我的学习(My School)

　　I study at Nanzhuang Primary School. My school is very bigand beautiful. There are a building and a playground. There are many trees andflowers. My classroom is very big and bright. There are 25 students in it. Westudy hard and always help with each other. Our teachers are very nice. I likemy school.

【参考翻译】我在南庄小学学习。我的学校很大而且漂亮。有一幢大楼和一个操场。有许多树和花。我的教室又大又明亮。有25个学生。我们学习努力而且总是互相帮助。我们的老师非常好。我喜欢我的学校。

4、丰富多彩的周末（Colourful weekend）

　　Many people like theweekends, so do I . Now let me tell you about my weekends.

　　My weekends are socolourful. Saturday morning, I usually climb a mountain. Then, I go to the zooto visit my new friends Ben. In the afternoon, I usually do homework and readbooks. On Sunday, I usually do sports, play games, watch TV and read books.

　　Last weekend, I went to azoo with my parents. Suddenly I saw a little monkey. It was hurt. We took careof him. Dad said:”How about naming it Ben?” We said:” Great !”We were so happy! But Ben can’t live with us. So wegived it to the zoo. I was sad.

　　Next weekend. I’m going to visit my new friend Ben. I am going to play with him. Itis going to be a happy moment.

　　I like my weekends!

【参考翻译】

很多人都喜欢在周末，我也一样。现在让我告诉你关于我的周末。

　　我的周末是如此丰富多彩。星期六早上，我通常去爬山。然后，我去动物园看我的新朋友本。当天下午，我通常做功课，阅读书籍。在周日，我一般会做运动，玩游戏，看电视和看书。

　　上个周末，我去了动物园，和我的父母。突然，我看到了一只小猴子。它受伤了，我们照顾它。爸爸说：“为它命名为本怎么样?”我们说：“太好了!”我们太高兴了!但本不能和我们一起生活。所以我们送它去动物园。我很伤心。

　　下个周末。我还要去看望我的新朋友本。我要和他一起玩。这将是一个幸福的时刻。

　　我喜欢我的周末!

5、我最喜欢的动物（My Favorite Animal）

　　My favorite animal israbbit. Its name is Sweet. Sweet has long ears. It’svery small. It’s white. It has a short tail. It has redeyes. It likes eating carrots. It likes jumping. I like it very much. It’s lovely. It’s my best friend. I like therabbit.

【参考翻译】我最喜欢的动物是兔子。它的名字是甜甜。甜甜有长耳朵。它非常小。它是白色的。它有短短的尾巴。它有红红的眼睛。它喜欢吃萝卜。它喜欢跳。我非常喜欢它。它是可爱的。它是我最好的朋友。我喜欢兔子。

6、我喜欢我的狗（I love my dog）

　　I have a little dog. Itsname is Googlo. He is three years old. He has two big eyes. They’re black. He has one blue ear and one black ear. He is clever. Ilike my Googlo. He can jump and run. He can

　　play football. He likessome fruit. I love my dog--Googlo

【参考翻译】我有一条小狗。它的名字是Googlo.它是三岁。它有两只大眼睛。它们是黑色的。它有一只蓝耳朵和一只黑耳朵。它很聪明。我喜欢我的Googlo. 它会跳和跑。它会踢足球。它喜欢一些水果。我爱我的狗—Googlo.

7、我的一天（My day）

　　This is my day. I'm verybusy, but very happy. I got up at 6:45. I had breakfast at 7:10 with myparents. I said "Good morning!" to my parents. My parents smiled. Iwent to school at 7:30. I said "Hello! Good morning!" to my friends.I had English class at 8:40.At noon, I had lunch. In the evening, I had dinnerat 6:30. I did my homework at 7:00. I went to bed at 10:00.This is my day!

【参考翻译】这是我的一天。我很忙但是我很高兴。我起床在六点四十五。我吃早饭在七点十分和我的爸妈。我说早上好对我的爸妈。我上英语课在八点四十。在中午，我吃午饭。在晚上，我吃晚饭在六点半。我做我的作业在七点。我睡觉在十点。这就是我的一天。

8、我的寒假（My Winter Holiday）
　　It’s January. My winter holiday is coming. I am going to go toThailand. Iwill go there by plane. I like the food inThailand. In the winter holiday, Iam going to play basketball. I am going to paint pictures, too. I will help mymother do some housework. I will be very happy in my winter holiday.

【参考翻译】一月了。我的寒假来到了。我打算去台湾。我将会坐飞机去那里。我喜欢台湾的食物。在寒假，我打算要打篮球。我也打算画画。我将帮助我的妈妈做一些家务活。我将会很开心在我的寒假。

